
Referat af møde i IKA Tænketank 

 

Til stede: 

Firma Fornavn Efternavn 
Ascensia Diabetes Care Denmark 
ApS Karin Hansen 

Coloplast Danmark A/S Tina Maria Nielsen 

Convatec DanmarkA/S Dorte Rind 

Convatec Denmark A/S Hans Andersen 

Essity Denmark A/S Katarina Flodquist 

Favrskov Kommune Christina Bjørn Humle 

ReaMed Dorte Storgaard 

SKI A/S Preben Svenstrup 

SKI A/S Mohamad Mehdi 

Smith & Nephew A/S Bettina Nielsen 

Wellspect Aps. Michael Juul 

 

 

Fremtiden for tænketanken 

Medlemmerne mener forsat at tænketanken bør eksistere. Imidlertid er der behov for at medlemmerne 

bidrager med punkter til dagsorden. Der mangler deltagere fra ordregiversiden. 

Medlemmerne ser en fordel i at mødes fysisk, men anerkender også at der for nogen bruges en del tid på 

transport. Tænketanken skal have noget at mødes om. 

 

Det blev aftalt:  

- Christina, Favrskov Kommune, laver et skriv vedrørende tænketanken 

- Næste møde afholdes online i håb om at tiltrække flere deltager 

- Der afholdes forsat to møder årligt hvoraf ét er online og ét er med fysisk fremmøde. 

- Preben, SKI, undersøger om han kan kontakte relevante offentlige ordregivere. 

- Christina, Frederiksberg Kommune, vender med IKA om de kan på nogen måde reklamere for 

tænketanken. 

- Alle i tænketanken bidrager med input til dagsorden 

- Valg af ny koordinator gennemføres på næste møde  

 

Nye samarbejdspartnere om udbud indenfor § 112-området 

Der er stor nysgerrighed omkring de nye samarbejder på § 112-området. Eksempelvis det seneste udbud, 

der er blevet afsluttet vedr. stomiprodukter, der er et samarbejde mellem Jyske og Fysnke regioner og 

kommuner. 

 



Det blev aftalt:  

- Udbuddet drøftes på næste møde 

- Medlemmerne i gruppen melder tilbage med kontaktpersoner vedr. udbuddet af stomiprodukter til 

Christina, Frederiksberg Kommune, der tager fat i disse personer med henblik på at opnå deres 

deltagelse på næste møde i tænketanken. 

- Medlemmerne melder tilbage med hvilke forhold de gerne vil høre mere om i forbindelse med 

stomiudbuddet 

 

Dialog om prisregulering af indkøbsaftaler og håndtering af leveringsudfordringer 

Lene Lauersen fortalte om Medicoindustriens overvejelser vedr. prisregulering og leveringsudfordringer. 

Hensigtsmæssig håndtering af prisregulering og anvendelse af bod blev drøftet. 

 


